

Doha Exhibition and Convention Center

Set amid the bustling West Bay business district in Qatar's capital, the DECC is a high-end venue, offering versatile and multipurpose space for your event.

Nowhere else in Qatar you'll find a more central and easily accessible venue, only twenty-minute drive from the airport. 15+ hotels are within a walking-distance and major attractions are within a short-drive.

Arranged over 47,700 m², DECC offers a versatile pillar-free event space of 29,035 m², which can be divided into five halls ranging between 5,368 m² to 7,160 m².

To cater to the leisure and business needs of the visitors and guests, the venue is complemented with a 9,000 m² concourse/foyer area, offering a range of amenities including: food and beverage outlets, ATM machines, and a bank.

Every element in the venue has been designed to ensure a successful and memorable event.

مركز الدوحة للمعارض والمؤتمرات

ولا يمكن أن تجدوا في قطر موقعاً مركزياً ويسهل الوصول إليه أكثر ملاءمة من مركز الدوحة للمعارض والمؤتمرات فهو على بعد 20 دقيقة بالسيارة من المطار، ويحيط به أكثر من 15 فندق، ناهيك عن المعالم السياحية البارزة والمطاعم.

يمتد مركز الدوحة للمعارض والمؤتمرات على مساحة 47,700 متر مربع ويوفر مساحة مفتوحة متعددة الاستخدامات خالية دون أعمدة تساوي 29,035 متر مربع، كما يمكن تقسيمها إلى خمسة قاعات تتراوح مساحتها بين 5,368 إلى 7,160 متر مربع.

بهدف تلبية احتياجات العارضين والزوار، يوفر المركز منطقة استقبال كبيرى بمساحة 9,000 متر مربع تتوفر فيها مجموعة من المرافق مثل المطاعم والمقاهي، والمصليات، وأجهزة الصراف الآلي، وغيرها.

تم تصميم كل عنصر في مركز الدوحة للمعارض والمؤتمرات للمساهمة في تنظيم فعاليات ناجحة تخلد في الذاكرة.